
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 22. december 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 325
I forbindelse med Styrelsen for Patientsikkerheds høring om sagen om øget
sedering på intensiv afsnittet på Køge Universitetshospital har styrelsen op-
lyst, at ”det er praktisk umuligt at identificere de berørte patienter på cpr-num-
mer niveau” og at ”ingen patienter har lidt skade”. Ministeren bedes oplyse,
hvordan sygehusledelsen kan konkludere sidstnævnte, når de har oplyst, at
det ikke er muligt at identificere de berørte patienter? Ministeren bedes i for-
længelse heraf oplyse, hvordan man i givet fald har registreret medicin-givnin-
gen og hvordan man i den konkrete sag kan følge langtidsbivirkningerne?
Endvidere bedes ministeren oplyse, hvordan det fremadrettet sikres, at al me-
dicin-givning registreres på en sådan måde, at oplysningerne kan findes frem
efterfølgende?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand

1/1

Sundheds- og Ældreudvalget 2016-17
SUU Alm.del  Spørgsmål 325
Offentligt


